
EU-verordening  “vuurwapens”
herzien
Op  23  april  2024  stemde  het  Europees  Parlement  vóór  de
herschikking  1  aan  de  EU-vuurwapenverordening,  officieel
bekend als Verordening 258/2012 inzake import-, export- en
doorvoermaatregelen  voor  vuurwapens,  hun  essentiële
componenten  en  munitie

Wijzigingen  aanvraag  Duitse
jachtvergunning  NordRhein-
Westfalen met ingang van 15
februari 2024
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Voor  de  aanvraag  van  een  Duitse
Jagdschein moet er vanaf 15 februari 2024 ook een
betrouwbaarheidscontrole  worden  uitgevoerd.  Zie
hieronder de inhoud van de door ons vertaalde
brief  van  het  ministerie  van  Justitie  in
NordRhein-Westfalen (NRW)

https://www.nojg.nl/wp-content/uploads/Algemeen-website/Jagdschein.jpg


Brief grubea32_240327-132927-860 van het ministerie van
Justitie in NordRhein-Westfalen (NRW)

Aan:
de Districten en onafhankelijke steden en

– Lagere jachtautoriteiten – van de deelstaat NordRhein-
Westfalen

 
Antecedentenonderzoek voor buitenlanders Jaarlijkse

jachtvergunning Verduidelijking van het decreet van 15 februari
2024

Buitenlandse aanvragers (d.w.z. niet-Duitse staatsburgers in de
zin van artikel 116 van de grondwet en geen mensen met een
dubbele nationaliteit) kunnen een jachtvergunning voor
buitenlanders krijgen in de vorm van een jaarlijkse

jachtvergunning in overeenstemming met § 15 lid 6 van de
federale jachtwet (BJagdG).

De weigeringsgronden voor de verkrijging van een jaarlijkse
jachtvergunning voor buitenlanders op grond van § 17 BJagdG 
gelden ook zonder beperking voor de buitenlandse aanvrager;
Betrouwbaarheid en persoonlijke geschiktheid moeten worden

gegeven. (vgl. Schuck/Tausch, 3e ed. 2019, BJagdG § 15 par. 17).
De verificatie van de betrouwbaarheid moet worden uitgevoerd

door de overlegging van;
• De Europese vuurwapenpas,

• De overlegging van een Europees bewijs van goed gedrag (niet
ouder dan 6 maanden) of

• Door de onbeperkte informatie uit het strafregister van het
land van herkomst in de Duitse taal of in de Duitse vertaling
van de documenten die in een vreemde taal zijn opgesteld door

Duitse of buitenlandse overheidsinstanties (bv. door de overheid
aangestelde vertalers); die niet ouder mag zijn dan 6 maanden.
Bovendien moet volgens § 5 (5) van de wapenwet een onderzoek
worden uitgevoerd bij het Bureau voor de bescherming van de

grondwet, in het geval van buitenlanders is het Federaal Bureau
voor de bescherming van de grondwet verantwoordelijk. Het

verzoek wordt verzonden naar 1 B3@bfv.bund.de.
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Wat betekent dit voor de Nederlandse jagers die jagen of
willen gaan jagen in NRW gebied.

Dat  u  het  aanvraagformulier  opvraagt  of  download  van  de
betreffende Kreis waar u gaat jagen, want alleen daar alleen
kunt een Jagdschein aanvragen.

De aanvraagformulieren kunnen per Kreis verschillen, zie als
voorbeeld  het  aanvraagformulier  van  de  Kreis  Heinsberg
opgemaakt als invulbaar Pdf.

Documenten  en  voorschriften  voor  buitenlanders  die  in  het
buitenland  wonen  en  een  jachtvergunning  aanvragen  in
Duitsland:

Aanvraagformulier  jachtvergunning  (antragsformular
jagdschein) (download via betreffende Kreis waar u gaat
jagen en uw aanvraag moet indienen)
Identiteitsbewijs  middels  paspoort  of  ID-kaart  (kopie
voldoende)
Bewijs van een jachtexamen dat is behaald in Nederland
(verplicht  bij  eerste  afgifte)  en/of  een  geldige
jachtvergunning  (omgevingsvergunning
jachtgeweeractiviteit)  afgegeven  in  Nederland.
Gegevens uit het strafregister van het land van herkomst
(niet ouder dan 6 maanden) dit is dus nieuw. ( geldt
niet voor een Tages-schein)

U  kunt  Aanvraagformulier  Verklaring  Omtrent  het
Gedrag (VOG) aanvraag indienen bij uw gemeente u
vult dan alleen het voorblad de punten 1.1 en 1.2
geheel in en ondertekent dit op deze pagina, ga
verder met
punt 2.1 Gegevens organisatie, hier vult de naam
van het Kreisambt en alle adres gegevens in, geef
hierbij wel duidelijk aan dat de VOG niet naar hen
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verstuurd moet worden, maar rechtstreeks aan u,
daar  u  die  moet  inleveren  met  alle  benodigde
aanvraag  documenten.  Daar  het  Kreisambt  uw
aanvraag  nog  niet  heeft  ontvangen.
punt 2.2 Doel aanvraag in overige – omschrijving
vult u in “Aanvraag Duitse jachtvergunning”;
punt 2.3 vult u “nee” in;
punt 2.4 vult u “nee” in;
punt  2.4b  onder  Goederen  de  punten  36  en  37
aanvinken.
Dan heeft alles in gevuld wat nodig is.
het kan zijn dat zij verlangen dat dit in het
Duits vertaald moet worden, geef dan aan dat dit
in andere plaatsen wel geaccepteerd wordt omdat
dit ook in het Engels is opgesteld.

Duitse  dag-  of  jaarlijkse  jachtvergunningen  (boekje),
die al zijn afgegeven.
Bewijs  van  een  voldoende
jachtaansprakelijkheidsverzekering. (minimaal € 500.000
voor personenschade en € 50.000,- zaak schade).
Schriftelijke  uitnodiging  voor  de  jacht  (hierin  moet
duidelijk worden vermeld dat de jacht in het district
waar de jacht zal plaatsvinden; anders moet de aanvraag.
worden afgewezen wegens gebrek aan verantwoordelijkheid.
Bij  eerste  afgifte  bovendien:  examencertificaat,
eventueel bewijs van een gekwalificeerd persoon, foto.

Jacht  mogelijkheden  door
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explosieve  groei  van  het
aantallen  hertachtigen  in
Groot-Brittannië.
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mooi jachtseizoen voor mij en mijn vrienden. Heel veel geiten
en  bokken  geschoten,  met  mooie  trofeeën  2  gouden  en  3
zilveren.

Het weer werkte gelukkig mee en er was een overvloed aan
Reewild want sinds corona is in Groot-Brittannië een veel te
grote groei van het bestand van alle hertachtige ontstaan, dit
komt onder meer omdat er een jachtverbod gold in die periode,
zoveel  zelfs  dat  de  Engelse  overheid  propageert  om  meer
hertenvlees te eten om zodoende het aanbod bij de poeliers aan
te kunnen.

Vele mooie aanzitten met prachtige trofeeën, en overal om mij
heen  bij  aangrenzende  Estate  hoorde  je  hetzelfde  bericht
“zoveel reeën, damwild, sika en muntjac hebben we lang niet
gezien”

Dus voor diegene die geïnteresseerd zijn in deze vorm van

https://www.nojg.nl/jacht-mogelijkheden-door-explosieve-groei-van-het-aantallen-hertachtige-in-groot-brittannie/
https://www.nojg.nl/jacht-mogelijkheden-door-explosieve-groei-van-het-aantallen-hertachtige-in-groot-brittannie/
https://www.nojg.nl/jacht-mogelijkheden-door-explosieve-groei-van-het-aantallen-hertachtige-in-groot-brittannie/
https://www.nojg.nl/wp-content/uploads/Faunafoto/reebok-kijkend-naar-jager.png


jacht (deer stalking) zou dit een mooie gelegenheid zijn om
een trip te boeken voor het seizoen 2024.

Om een voorbeeld te geven er zijn Estate in Zuid-Engeland die
op zo’n 2000 ha meer als 100 stuks reewild hebben geschoten
het afgelopen seizoen.

Probleem  is  dan  altijd  hoe  vind  je  een  betrouwbare
tussenpersoon in het VK die de trip voor je kan organiseren?
En hoewel ik in principe niet wens te bemiddelen in jachttrips
zou ik voor serieuze gegadigden een uitzondering kunnen maken
en wel een betrouwbaar contact kunnen aanbevelen, zonder dat
ik daar verdere organisatorische of financiële bemoeienis mee
wil hebben.

Dit  contact  heeft  een  groot  poeliersbedrijf  en  heeft  de
stalking rechten op 65.000 acres dat is zo’n 30.000 ha waar
grote hoeveelheden hertachtige geschoten moeten worden.

Deze gebieden bevinden zich hoofdzakelijk in het graafschap
Wiltshire dus op redelijke reisafstand van zowel Dover als
Harwich.

Ik  ga  hier  niet  zijn  details  vermelden  maar  serieuze
geïnteresseerden  kunnen  een  mailtje  sturen  naar
ifjmbrand@gmail.com met de vraag en een telefoonnummer, dan
kan ik de gegevens doorgeven.

Happy Hunting

Bewaarloon wapens en uitgifte

mailto:mailto;ifjmbrand@gmail.com
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vergoeding  Europees
vuurwapenpas fors omhoog per
1 jan 2024

Middels  deze  mail  informeren  wij  jullie  over  het
voornemen van het Ministerie van Justitie en Veiligheid
om  per  1  januari  2024  het  bewaarloon  en  de
onkostenvergoeding  voor  de  afgifte  van  de  Europese
vuurwapenpas  te  wijzigen,  zie  ook  de  bijlage  de
publicatie  in  de  Staatscourant.

Bewaarloon
In 1996 is het bewaarloon vastgesteld op €2,27 (toentertijd f
5,-). Sedertdien is het bewaarloon niet geïndexeerd. Dit heeft
als gevolg dat het bewaarloon niet meer kostendekkend is voor
de  tijd,  capaciteit  en  middelen  die  de  korpschef  van  de
politie  moet  inzetten  om  gevolg  te  kunnen  geven  aan  de
wettelijke taak met betrekking tot het in bewaring nemen van
wapens.

Omdat de bewaring doorgaans het gevolg zal zijn van een voor
de bezitter reeds nadelige en door hem niet gewenste situatie,
is het redelijk niet reeds vanaf het begin van de bewaring
bewaarloon te verlangen. Om die reden wordt daarvan in de
aanvangsperiode  (die  in  de  regeling  is  gesteld  op  3
kalendermaanden)  afgezien.
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De korpschef van de politie heeft in 2021 onderzocht welke
kosten worden gemaakt bij het in bewaring geven van wapens. Op
basis van de kostenanalyse van de korpschef is het voornemen
om het bewaarloon vast te stellen op €15,- per maand.

Onkostenvergoeding afgifte Europese vuurwapenpas
Sinds 15 maart 2006 heft de politie een onkostenvergoeding van
€40,- voor de afgifte van een Europese Vuurwapenpas en €5,-
voor de verlenging van de geldigheidsduur daarvan. De kosten
die  de  politie  maakt  zijn  sinds  15  maart  2006  niet
geïndexeerd.

De politie koopt de pas momenteel in voor €72,60. Derhalve is
het voornemen om de onkostenvergoeding voor de afgifte van een
Europese Vuurwapenpas vast te stellen op €72,60.

Voor de overige kosten ten aanzien van onder meer de tijd,
capaciteit en middelen die de korpschef van de politie moet
inzetten  om  gevolg  te  kunnen  geven  aan  de  afgifte  én
verlenging  van  de  Europese  vuurwapenpas  is  (nog)  geen
geactualiseerde  kostenanalyse  gemaakt.

 

Wij vertrouwen erop jullie hiermee tijdig en voldoende te
hebben geïnformeerd.

……………………………………………………………………….
Ministerie van Justitie en Veiligheid
Directoraat-Generaal Rechtspleging en Rechtshandhaving
Directie Rechtshandhaving en Criminaliteitsbestrijding
Afdeling Strafrechtelijke Handhaving
Turfmarkt 147 | 2511 DP | Den Haag
Postbus 20301 | 2500 EH | Den Haag

Zie de publicatie in de Staatscourant:



 Bezig met laden...

 Duurt het te lang?

 Laad het document opnieuw
|  Openen in nieuwe tab

https://www.nojg.nl/wp-content/uploads/2023/10/stcrt-2023-33465-regeling-bewaarloon-wapens-en-EU-vuurwapenpas-per-1-jan-2024.pdf
https://www.nojg.nl/wp-content/uploads/2023/10/stcrt-2023-33465-regeling-bewaarloon-wapens-en-EU-vuurwapenpas-per-1-jan-2024.pdf


Download

Populaties  grof  wild  in
Spanje neemt fors toe, extra
maatregelen  vanuit  de
Regiobesturen  om  de
populaties onder controle te
houden.

 

MADRID – In de afgelopen decennia is de populatie
wilde dieren in Spanje dusdanig toegenomen dat
regiobesturen actie willen nemen. Een doeltreffend
beleid  is  echter  niet  vanzelfsprekend  omdat
daarvoor moet worden afgeweken van de nationale
regelgeving.
Zo  kondigde  regiopresident  María  Guardiola  van  Extremadura
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onlangs  aan  dat  de  jacht  weer  is  toegestaan  in  nationaal
natuurpark Monfragüe. Dat zelfde deed het regiobestuur van
Galicië met het toestaan van de jacht op wilde zwijnen in 80
procent  van  de  regio.  Een  eenduidig  en  effectief  beleid
aangaande de noodtoestand die de jacht rechtvaardigt blijft
echter nog uit omdat dit een omstreden onderwerp is.

Problemen steeds duidelijker
Exacte  cijfers  over  het  aantal  wilde  dieren  zijn  niet
voorhanden, maar dat de populatie wilde dieren in rap tempo
toeneemt is merkbaar aan de problemen die deze dieren met zich
meebrengen. Zo brengen zij ziektes over naar veehouderijen,
veroorzaken ze steeds meer verkeersongevallen en verwoesten ze
de oogst van Spaanse boeren.

Uit een onlangs uitgebracht rapport van Spaanse wetenschappers
blijkt  dat  voor  het  eerst  sporen  van  covid-19  zijn
aangetroffen bij wilde herten in de omgeving van Madrid. Dit
bevestigt  dat  er  steeds  meer  interactie  plaatsvindt  van
ziektes tussen dier en mens.

Net  als  in  Italië  en  Polen  breiden  ook  op  het  Spaanse
grondgebied sinds het begin van deze eeuw de populaties en
leefgebieden van wilde zwijnen, reebokken en herten steeds
verder uit. Niemand lijkt hier vooralsnog een passend antwoord
op te hebben. Onder de huidige omstandigheden, met steeds meer
verlaten  gebieden,  toegenomen  landbouw  en  de
klimaatverandering, zal zonder ingrijpen de groei alleen maar
toenemen. Daarbij komt dat de populatie wolven, de natuurlijke
vijand van deze dieren, juist in grootte afneemt.

Nog geen centrale oplossing
In 2022 deed de centrale regering nog een poging om de jacht
in Spanje te reguleren, wat op veel weerstand stuitte van
milieuactivisten.  Een  eenduidige  oplossing  is  er  niet  uit
voortgekomen  en  deelbesturen  blijven  worstelen  met  het
probleem. Regio’s als Galicië, Castilië La Mancha, Castilië en



León, Catalonië en Andalusië hebben in minder dan een jaar
tijd al een noodtoestand afgeroepen als het om de groei van de
wilde dierenpopulaties gaat. Het gaat dan voornamelijk om de
toename van het aantal wilde zwijnen, maar ook dieren als
konijnen veroorzaken de nodige problemen. Met het uitroepen
van een noodtoestand denken de regiobesturen vooralsnog alleen
aan versoepeling van de jachtrestricties.

Omdat er geen officiële cijfers zijn van het aantal wilde
dieren  in  Spanje,  is  er  een  patstelling  ontstaan  tussen
milieuactivisten  enerzijds  en  de  jachtsector  anderzijds.
Bovendien zijn de enige gegevens die voorhanden zijn afkomstig
van uitgerekend deze van de jachtsector. Alleen verkeersdienst
DGT  registreert  gegevens  over  het  aantal  ongevallen  die
veroorzaakt zijn door wilde dieren.

Twee miljoen wilde zwijnen in 2028
Fernando Villanueva van Stichting Artemisan, een ngo die zich
inzet voor het beheer en behoud van flora en fauna in Spanje,
is van mening dat een centraal gestuurd beleid essentieel is.
Naast  het  feit  dat  dieren  zich  niets  aantrekken  van
regiogrenzen, is een doortastend en globaal beleid onmisbaar
om controle te houden over de situatie. Als er niets gebeurt,
stelt hij, zullen er in 2028 zeker twee miljoen wilde zwijnen
leven  in  Spanje.  Volgens  berekening  van  Artemisan  zal  de
populatie wilde zwijnen iedere tien jaar verdubbelen. Door de
groei van het aantal wilde dieren is volgens Villanueva de
biodiversiteit in Spaanse natuurparken al ernstig aangetast.

Belangrijker  misschien  nog  is  te  voorkomen  dat  er  nieuwe
ziekten ontstaan die risico’s met zich mee kunnen brengen voor
de mens. Dat kan volgens agrarisch wetenschapper Gustavo del
Real alleen door de controle op wilde fauna serieus te nemen
en  een  algemeen  en  effectief  beleid  te  formuleren  dat
ondersteund  wordt  door  een  multidisciplinair  team  van
deskundigen. Dat is alleen mogelijk als de huidige situatie
beter in kaart wordt gebracht en strategieën worden afgestemd



op actuele informatie.

Bron:  inspanje.nl

Weer een uitbraak van AVP in
Brandenburg  –  district
Oberspreewald-Lausitz

Weer een uitbraak van ASF in Brandenburg. Jachtverenigingen
vragen vakantiegangers om overgebleven vlees veilig weg te
gooien. (Bron: Grell/DJV)

3 augustus 2023 (DJV/LJVB) Berlijn/Michendorf

Na een pauze van 8 maanden in het district Oberspreewald-
Lausitz (OSL) zijn er opnieuw wilde zwijnen gestorven aan de
dierziekte. Minimaliseer het risico op verspreiding: DJV en
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LJVB  vragen  vakantiegangers  om  vleesresten  veilig  weg  te
gooien. Instructies in risicogebieden moeten worden opgevolgd
en kadavers moeten worden gemeld.

In  het  district  OSL  is  de
Afrikaanse varkenspest (AVP) na
een  onderbreking  van  acht
maanden weer opgelaaid bij wilde
zwijnen.  Autoriteiten  hebben
momenteel zes gevallen bewezen.
De Duitse Jachtvereniging (DJV)
en  de  Brandenburgse
Staatsjachtvereniging  (LJVB)
vragen  daarom  met  name
vakantiegangers  om  de  bioveiligheid  serieus  te  nemen.  Dit
geldt met name voor de transitroutes A12, A13 en A15. Restjes
vlees moeten altijd in afsluitbare bakken worden weggegooid.
Het  AVP-virus  overleeft  zelfs  in  gerookt  voedsel:  een
achteloos  weggegooid  salamibroodje  kan  genoeg  zijn  om  de
dierziekte te verspreiden.

De twee jachtverenigingen vragen recreanten en omwonenden om
ter plekke te helpen de dierziekte in te dammen. Honden moeten
altijd aangelijnd zijn in AVP-risicogebieden om het risico op
ontvoering te minimaliseren. Let op informatieborden, poorten
in AVP-beveiligingshekken moeten altijd gesloten blijven en
beschadigde hekken moeten worden gemeld. Ook karkassen van
wilde zwijnen moeten worden gemeld. Dit gaat heel eenvoudig
via de dierenfondsregister-app ( www.tierfund-kataster.de ),
de burgerhotline 115 of het alarmnummer van de politie.

Brandenburg  en  Saksen  dragen  momenteel  de
hoofdverantwoordelijkheid  om  het  AVP-risico  voor  heel
Duitsland zo laag mogelijk te houden. Alleen al in Brandenburg
bedragen de kosten van bestrijding van de epidemie nu 100
miljoen euro. DJV en LJVB bekritiseren dat de financiële steun
van de federale overheid en andere deelstaten nog onvoldoende
is.

https://www.nojg.nl/wp-content/uploads/Algemeen-website/Grafiken-AVP-.jpg
https://tierfund-kataster.de/


Duitsland mag van EU gebied
met  Afrikaanse  varkenspest
(AVP) verkleinen

bron: de boerderij.nl

In delen van de deelstaat Brandenburg is al bijna twee jaar
geen  Afrikaanse  varkenspest  (AVP)  meer  vastgesteld.  Die
gebieden zijn nu officieel ziektevrij.

De beperkingsgebieden wegens Afrikaanse varkenspest (AVP) in
de Duitse deelstaat Brandenburg worden deels opgeheven. Dat
laat  de  regering  van  de  deelstaat  weten.  Delen  van  de
districten Oder-Spree en Dahme-Spreewald staan sinds 20 juli
niet  meer  te  boek  als  Sperrzone  II,  oftewel  geïnfecteerd
beperkingsgebied.  Het  gaat  om  een  oppervlakte  van  1.300
vierkante  kilometer.  Ook  wordt  de  aangrenzende  bufferzone
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verkleind.

Europese Commissie stemt in met verkleining
De Europese Commissie heeft ingestemd met het verzoek om het
beperkingsgebied te verkleinen. Dat betekent dat deze gebieden
officieel AVP-vrij zijn. In het geïnfecteerde gebied is 29
oktober 2021 voor het laatst een wild zwijn positief op AVP
getest. In het gebied is het virus al negentien maanden niet
meer aangetoond, zodat is voldaan aan de Europese voorwaarden
om de beperkingen op te heffen.

Brandenburg kampt sinds 10 september 2020 met AVP. Tot dusver
zijn onder wilde zwijnen 3.176 gevallen van AVP vastgesteld.
De deelstaat liet eerder dit jaar al weten dat een aanvraag
naar Brussel was gestuurd met het verzoek om een deel van het
beperkingsgebied op te heffen.

Duitse deelstaat Beieren laat
ruimte  voor  afschot  van
wolven
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In Duitse deelstaat Beieren zijn sinds 1 mei vrij soepele
regels van kracht voor de afschot van wolven. Als een roofdier
een schaap of ander vee aanvalt, mag de wolf via afschot
worden bestreden. De nieuwe Beierse wolvenverordening streeft
twee centrale doelen na. De bescherming van mensen komt op de
eerste plaats. Daarnaast is de verordening aangepast om schade
in de landbouw te voorkomen.
In het belang van de gezondheid van de mens zijn eenvoudigere
uitzonderingen mogelijk voor het afschrikken en verwijderen
van wolven met gedragsproblemen. Concreet worden verschillende
punten genoemd die als voorwaarde worden beschouwd voor het
verlenen van een vergunning voor afschot. 

Ernstige  landbouwschade  is  lastig  te  voorkomen  in
graasgebieden  die  niet  of  redelijkerwijs  niet  afgeschermd
kunnen  worden.  Dit  zijn  bijvoorbeeld  alpenweiden  waar  het
moeilijk  of  in  het  algemeen  onmogelijk  is  om  kuddes  te
beschermen met een eenvoudige omheining. Als wolven hier vee
verwonden of doden, kan een wolf die wordt aangetroffen worden

https://www.nojg.nl/wp-content/uploads/Faunafoto/Duitse-wolven.jpg


gevangen, afgeschrikt of gedood.

 

bron: BR24, 01/05/2023

Noodkreet uit Frankrijk – hoe
het wild er verdwijnt door de
wolven

Hieronder volgt een verslag uit de Drôme, een
departement in Frankrijk, dat u links van de Route
du Soleil ziet liggen, als u op weg bent naar het
zuiden, na Valence.

Tot aan 2003 was het grootwild uitbundig aanwezig in La
Drôme. Meer dan ooit in de eeuwen daarvoor. Sinds de
terugkeer van de wolf, is het grootwild in een vrije
val geraakt. Eén soort is zelfs compleet verdwenen uit
La Drôme.

De Drôme beslaat 6.054 km2 en heeft een half miljoen inwoners.

Ons  Noord  Brabant  is  ongeveer  5.000  km2   met  2½  miljoen
inwoners. Een klein stukje van Limburg erbij en we spreken van
een vergelijkbaar gebied qua oppervlakte met 3 miljoen mensen.

De laatste 40 jaar heeft men zich in de Drôme enorm ingezet
voor een goede wildstand.

Het afschotplan (minimum en maximum) voor de verschillende
bejaagbare  soorten  wordt  jaarlijks  of  driejaarlijks
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vastgesteld  door  de  Prefect  van  het  departement,  waarbij
rekening wordt gehouden met de belangen van de natuur, jacht,
landbouw en bosbouw. Het verloop van de afschotplannnen zijn
dus een goede indicatie voor de status van het wild.

Op  18  april  dit  jaar  sloeg  de  Fédération  des  Chasseurs
(Jachtfederatie) van de Drôme alarm:

Spoedig zal de jacht op grootwild voorbij zijn met dank
aan de wolf.

In twintig jaar tijd is de stand van de wolf in dat
departement gegroeid van 1 naar 200
De wolf is nu aanwezig in 90% van het departement
In 1998 waren er 322 Moeflons – in 2023  0 (Nul –
volledig uitgeroeid!)
Afschotplan Ree: 30-40% omlaag
Afschotplan Gems: 39% omlaag – in sommige gebieden naar
0: 100% omlaag
Edelhert  in  gebieden  waar  de  wolf  minstens  10  jaar
gevestigd is: 20-30% omlaag
Wildzwijn: gerealiseerd afshot in 1 jaar van 12.000 naar
8.500 (-30%)
Van 2021 op 2022: een verdubbeling schade aan vee (+1000
stuks)
Schade aan vee is slechts 25% van wat de wolf vreet – de
rest bestaat uit wild

De voortgaande vermeerdering van de wolf zal onze wildstand,
die we in 40 jaar zorgvuldig opgebouwd, naar nul reduceren.

Waar gaat dit ophouden ?

Het verhaal van de wolf in de Drôme is het verhaal van
de Staat, die weigert te luisteren naar de Fédération
des Chasseurs en die systematisch zowel de aanwezigheid
als de impact van de wolf bagatelliseert.
Het bewijs hiervoor wordt geleverd in deze drie voorbeelden:

https://www.facebook.com/100075732679883/videos/1383500955784361/


De  overheidsinstellingen  weigeren  de  resultaten  te1.
erkennen van een wetenschappelijke studie, uitgevoerd op
instigatie van de Fédération des Chasseurs, betreffende
de directe en indirecte invloed van de wolf op de wilde
fauna
Vóór 2016 erkende de Staat slechts een minimaal aantal2.
van de gevestigde roedels. Onder druk van de Federatie
heeft de Staat in de periode 2016-2021 haar cijfers
herzien  en  erkent  de  vestiging  van  21  i.p.v.  de  5
roedels die ze daarvoor wilde erkennen.
In Monts-Du-Matin werden op aandringen van de Federatie3.
4  roedels  vastgesteld  –  de  staat  had  er  het  jaar
daarvoor slechts 1 erkend. Maar daaropvolgend weigerde
de  staat  een  simultaan  onderzoek  voor  het  hele
departement,  waar  de  Fédération  om  verzocht  had,  te
organiseren.

NB: om de aanwezigheid van roedels wolven vast te stellen,
wordt  volgens  een  strikt  protocol  gedurende  30  seconden
wolvengehuil  nagebootst,  waarna  er  2½  minuut  aandachtig
geluisterd wordt of er een roedel antwoordt. Dit wordt nog 2 
maal  herhaald.  Wanneer  dit   over  een  groter  gebied  door
meerdere groepen wordt uitgevoerd, dient dit op exact dezelfde
momenten gedaan te worden. Eventuele resultaten moeten met
cameravallen worden bevestigd.

Het verhaal van de wolf in de Drôme zou wel eens het verhaal
van het einde van de jacht kunnen zijn in delen van Frankrijk
en ook straks in de rest van Europa, waar de wolven zich
hebben  gevestigd  en  wat  gaan  ze  dan  doen,  als  hun  wilde
prooidieren opraken, zoeken ze dan ons huisvee en dieren op
als  prooi,  zoals  nu  al  vaak  met  schapen,  pony’s,  koeien
gebeurd in Nederland.

Een simpele berekening.
Een wolf van 28 kg heeft 4,1kg vlees per dag nodig. Voor de
200 wolven in de Drôme komt dit neer op 300.000 kg/jaar.



Dit komt overeen met 5200 reeën + 1500 herten + 1800 gemzen +
2000 zwijnen.

Ten minste, als ze alles opvreten, wat zelden het geval is.

Deze aantallen overtreffen alle afschotplannen ruimschoots.

In dit tempo zal er geen grofwild meer te bejagen zijn
in het jaar 2030.

Dijkveiligheid  moet
prioriteit  hebben:
gezamenlijk standpunt van de
10  kustjagersverenigingen  in
Nedersaksen  en  de
staatsjagersvereniging  in
Bremen over de wolf.
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10  Kustjagersverenigingen  in  Nedersaksen  en  de
districtsjagersvereniging  Bremen  nemen  een  gezamenlijk
standpunt over wolven aan. (Bron: Rolfes/DJV)

Vandaag,  donderdag  (6  april),  hebben  de  10
kustjagersverenigingen  van  de  Staatsjagersvereniging  van
Nedersaksen  (LJN)  en  de  Bremer  Staatsjagersvereniging  een
gezamenlijk standpunt over wolven in Aurich gepresenteerd en
ondertekend.  Naast  de  jachtverenigingen  van  Aurich,  Emden,
Friesland Wilhelmshaven, Leer, Norden, Wittmund, Wesermarsch
Hadeln-Cuxhaven,  Stade,  Wesermünde-Bremerhaven  en  de
Landesjägerschaft  Bremen  eV  ondertekende  ook  de
Landesjägerschaft  Niedersachsen  eV  het  papier.

“Al  generaties,  zo  niet  eeuwen,  heeft  dijkveiligheid  de
hoogste  prioriteit  aan  de  Duitse  Noordzeekust.  Deze
basishouding  wordt  momenteel  in  twijfel  getrokken  door
soortbeschermingsdoelen – hier in het bijzonder de bescherming
van wolven”, zegt Simon Grootes, districtsvoorzitter van de
jagersverenigingen in het district Ostfriesland en voorzitter

https://www.jagdverband.de/sites/default/files/styles/xl/public/2019-12-19-Pressefoto_Wolf-WRolfes.JPG?itok=fMv-yCgk


van de Wittmund-jagersvereniging.

In  hun  position  paper  roepen  ze  de  regionale  federale  en
deelstaatparlementariërs op om zich aan de kust in te zetten
voor een optimale verzorging van de dijken via de veestapel en
daarmee voor een maximale bescherming van bezittingen en in
extreme gevallen het leven van 1,1 miljoen mensen. Nedersaksen
en 680.000 inwoners van Bremen die erop vertrouwen dat de
maximale  veiligheid  en  kwaliteit  van  de  dijken  wordt
gegarandeerd.  De  internationale  beschermingsinspanningen  –
bijvoorbeeld via de Habitatrichtlijn van de Europese Unie –
hebben  ertoe  geleid  dat  de  West-Europese  wolf  noch  in
Duitsland,  noch  in  Nedersaksen  in  zijn  populatie  wordt
bedreigd, integendeel.

Bovendien zal de aanwezigheid van territoriale kuddes in de
klassieke graslandgebieden aan de kust in strijd zijn met het
politieke doel van “begrazing” en zo een verdere achteruitgang
van de begrazing en het daarmee gepaard gaande verlies van
leefgebied en biodiversiteit in de hand werken.

“We doen een beroep op de regionale parlementsleden om hun
bijzondere verantwoordelijkheid op te nemen en aan te dringen
op  de  uitvoering  van  het  akkoord  in  het  regeerakkoord  op
federaal  en  deelstaatniveau,  voor  een  regionaal
gedifferentieerd  portefeuillebeheer  dat  voldoet  aan  de
Europese wetgeving”, voegt de hulpsheriff. Districtsvoorzitter
(Jägerschaft Aurich), Gernold Lengert.

Hier vindt u het position paper “Auricher Declaration”
 

https://www.ljn.de/fileadmin/dateien/ljn.de/News/Positionspapier_Auricher_Erklaerung.pdf


Update Reizen met jachtwapens
naar het Verenigd Koninkrijk
na de Brexit

Na dat op 31-1-2020 de Brexit officieel een feit was geworden
en we het hele jaar 2020 en 2021 door allerlei restricties
vanwege de pandemie niet naar Engeland konden of wilden reizen
was het in 2022 eindelijk weer zover.

Brexit  hield  onder  meer  in  dat  officieel  onze  Europese
vuurwapenpas niet meer van toepassing was voor het reizen naar
het VK.

Maar het gekke is nu, dat we nog steeds onze geldige Europese
vuurwapenpas  of  een  kopie  van  iedere  pagina  van  deze  pas
moeten aanleveren bij de aanvraag van onze Engelse Visitor’s
Firearm- en Shot Gun permit. Ook bij de security controle bij
de Eurotunnel (waar je alleen desgevraagd aangeeft dat je een
wapen  vervoert  altijd  zeggen,  zonder  munitie)  of  veerboot
vanuit  Calais,  hier  aangeven  bij  inchecken,  (ook  zonder
munitie), dan vraagt men alleen naar de geldige Europese pas
en de Engelse permit. 
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Bij  de
overigens zeer
comfortabele
Stena  Line
nachtboot  van
22.00  uur
(voordat je in
je  hut  gaat
slapen  eerst
nog  even  een
drankje aan de
bar) vanuit Hoek van Holland naar Harwich en terug doen de
Nederlandse marechaussee en douane erg gewichtig, maar hebben
geen flauw benul wat ze moeten controleren.

Na  het  boeken  van  de  bootreis  moet  je  wel  apart  aan  de
klantenservice info.nl@stenaline.com, een mail sturen met daar
in de navolgende gegevens;

Volledige naam
Merk van het wapen
Serie nummer
Soort wapen
Kaliber
Jachtakte nummer.

Deze reis is heerlijk comfortabel en je rijdt om een uur of 7
uitgerust in Harwich de boot af, zo ook op de terugweg om een
uur of 8 in Hoek van Holland.

Conclusie: Vanaf Hoek van Holland heel comfortabel en scheelt
3 tot 5 uur rijden naar Calais. 

Altijd een Geldige Europese pas – geldige Engelse Permit –
Geldige  Nederlandse  akte  bij  je  hebben.  Dan  zou  het  geen
probleem mogen geven.

Bij  vragen  kan  je  altijd  even  een  mailtje  sturen  naar
ifjmbrand@gmail.com.

https://www.nojg.nl/wp-content/uploads/2023/01/Stena-Line-Ferry.jpeg
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Uitbraak  Afrikaanse
varkenspest  in  Tsjechië  na
vijf jaar

 
In Tsjechië is opnieuw na bijna vijf jaar een uitbraak van
Afrikaanse varkens ontdekt bij een wild zwijn. Het dier werd
op zo’n twintig kilometer van de Duitse grens gevonden nabij
het dorp Jindrichovice pod Smrkem in de gemeente Liberec. Er
is door de autoriteiten in Tsjechië direct een gebied van
tweehonderd vierkante kilometer ingesteld ter observatie.
Wandelen  in  de  bossen  is  beperkt,  maar  jagen  is  helemaal
verboden, zodat de wilde zwijnen niet opgejaagd worden en op
die manier AVP verder verspreiden. Doel van de maatregelen is
onder  meer  om  de  wilde  dieren  niet  op  te  jagen  om  zo
verspreiding  van  de  ziekteverwekker  sneller  te  kunnen
indammen. Alle karkassen van dieren moeten worden onderzocht
op de ziekten en worden verwijderd.

Tsjechië is sinds drie jaar AVP-vrij, nadat in de zomer van
2017 bij twee wilde zwijnen in het oosten van Tsjechië het
varkenspestvirus werd vastgesteld. Voor Tsjechië is het een
nieuwe domper, want ze hebben de varkenspestbestrijding in
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2017 voortvarend aangepakt, maar de uitbraken in Duitsland
zijn een constante bron van zorg geweest. Zeker door het groot
aantal  gevallen  in  de  deelstaat  Saksen,  die  grenst  aan
Tsjechië. De Tsjechen zijn er altijd vanuit gegaan dat er een
nieuwe besmetting via Duitsland zou kunnen komen en die zorg
is nu waarheid geworden.

De verspreiding in Oost- en Zuid-Europa is in de afgelopen
jaren sterk toegenomen. Ondanks de genomen controlemaatregelen
worden er nog steeds talrijke gevallen van AVP vastgesteld,
zowel bij wilde als varkens. Polen is tot nu toe het land met
het  hoogste  aantal  uitbraken  van  wilde  zwijnen  in  2022,
terwijl Roemenië en Servië de meeste gevallen hebben gehad bij
tamme varkens. Met de hernieuwde uitbraak in Tsjechië komt
daar nog een land bij.

Wild  zwijn  valt  secretaris
voetbalclub Maaseik ( België)
aan en verwondt deze zwaar

 

https://www.nojg.nl/wp-content/uploads/2022/11/VIDEO-2022-11-2
5-16-49-27.mp4
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Agressief  everzwijn  valt  secretaris  van
voetbalclub  aan:  66-jarige  man  loopt  zware
beenwond op

Een agressief everzwijn heeft donderdagavond de
secretaris  van  voetbalclub  WAVO  in  Maaseik
aangevallen.

Het incident gebeurde vlak voor de training. L.H.
(66) liep een flinke wond op aan zijn been en werd
afgevoerd naar het ziekenhuis.

Update  AVP  Duitsland  en
Europa juni 2022

Aantal  besmettingen  Afrikaanse  varkenspest  in  Europa
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stijgt

Het aantal besmettingen met Afrikaanse varkenspest bij wilde
zwijnen blijft oplopen, zowel in Duitsland als in Italië,
Polen en andere Oost-Europese landen.

Terwijl  er  tot  begin  juni  geen  uitbraken  van  Afrikaanse
varkenspest waren op varkensbedrijven, zijn er Polen toch al
vier varkensbedrijven besmet geraakt. De derde besmetting met
Afrikaanse varkenspest in Polen is op 15 juni vastgesteld op
een bedrijfje met twee varkens. Het dorp Mycielin waar de
besmette  varkens  werden  gehouden,  ligt  hemelsbreed  op  50
kilometer van Duitsland in de provincie Lubuskie. De vierde
uitbraak is op 16 juni vastgesteld op een bedrijf met 74
varkens in het dorp Naguszewo in de provincie Ermland-Mazurië
in het oosten van Polen.

In Noord-Italië is het aantal besmette zwijnen opgelopen naar
154 waarvan 97 in Piëmonte en 57 in de provincie Ligurië. Bij
Rome zijn tot nu toe 36 besmette zwijnen gevonden. Naast het
ene besmette bedrijfje zijn nog geen nieuwe besmettingen bij
varkens vastgesteld. In de provincie Rieti blijft het bij één
besmet wilde zwijn.

Animal Disease Information System

In Polen zijn volgens het Europese Animal Disease Information
System (Adis) al 1.224 besmette wilde zwijnen gevonden.

Andere landen waar veel met Afrikaanse varkenspest besmette
wilde zwijnen zijn gevonden, zijn Hongarije met 374 besmette
zwijnen, Slowakije met 347 besmette zwijnen, Roemenië met 312
besmettingen en Letland met 265 besmettingen. In Roemenië is
het aantal besmettingen onder de varkens het hoogst met 164
besmette vooral backyardbedrijven.

Duitsland

In Duitsland stijgt het totaal aantal bewezen gevallen van



Afrikaanse varkenspest (AVP) met 12 tot in totaal 3.990. Er
waren negen nieuwe gevallen in Brandenburg en slechts drie in
Saksen.

Afrikaanse varkenspest in Mecklenburg-Vorpommern

In de regio Spree-Neisse werd buiten de witte zone een aan AVP
overleden  big  gevonden.  Het  terrein  ligt  nabij  het  dorp
Bärenklau, ongeveer 400 meter achter het bestaande dubbele
hekwerk dat de witte zone omsluit. Het gebied rond het nieuwe
terrein  is  nu  direct  omheind  met  nog  eens  20  kilometer
hekwerk.

Jagen  Duitsland:  Wettelijke
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bescherming  van  ouderdieren
waarvan  de  jongen  nog
afhankelijk zijn.
In de loop der jaren hadden we honderden jongjagers te gast in
het in Mecklenburg gelegen Lehrrevier van het jachtforum. Bij
volle maan in winter en herfst maar ook in mei als ‘de bok
open’ is en de ingelegde mais moet worden beschermd tegen al
te vraatzuchtige zwartkielen.

De meeste jagers weten dat een zogende
leitbagge niet mag worden geschoten, idem
met geit of hinde waarbij het kalf nog
loopt. Niet zelden echter zijn de jonge
jachtgasten verbaasd over het feit dat we
in mei geen roofwild vrijgeven. Geen vos,
geen  das,  geen  wasbeer  en  geen
marterhond!. Ook in social media blijkt

regelmatig dat in Duitsland jagende weidgenoten niet op de
hoogte zijn van het wettelijk vastgelegde verbod ouderdieren
te bejagen in het voorjaar.. Het lijkt me daarom goed hier nog
eens uit te leggen hoe het bij onze oosterburen wettelijk is
geregeld  en  waarom  ouderdieren  tijdens  de  zoog-  en
opvoedperiode  bescherming  genieten,  ook  dan  wanneer  geen
sprake is van een schoontijd.

De bescherming van ouderdieren tijdens de (op)voeding van hun
kroost  is  geregeld  in  het  Bundesjagdgesetz  (BjG).  Deze
bepaling treft ook wild dat geen schoontijd geniet, zoals (in
vele deelstaten) de vos, marterhond en wasbeer. Vaak wordt ten
onrechte aangenomen dat de rekel niet medeverantwoordelijk zou
zijn voor de opvoeding en deze mitsdien geen bescherming zou
genieten.

De vraag rijst hoe lang de rekel en moer noodzakelijk zijn
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voor de opvoeding van hun nageslacht.Waar dienen we op te
letten?
§  22  lid  4  Bundesjagdgesetz  luidt:  ”In  den  Setz-  und
Brutzeiten dürfen bis zum Selbständigwerden der Jungtiere die
für die Aufzucht notwendigen Elterntiere, auch die von Wild
ohne Schonzeit, nicht bejagt werden.”

Dit impliceert dat ouderdieren niet bejaagd mogen worden tot
de jongen zelfstandig zijn. Dit voorkomt dat jonge dieren die
zichzelf  nog  niet  kunnen  redden  op  jammerlijke  wijze
verkommeren. Jonge vossen worden geacht zelfstandig te zijn
wanneer ze zichzelf van voedsel, warmte en beschutting kunnen
voorzien. In het algemeen geldt in Duitsland de vuistregel dat
jonge  vossen  vanaf  15  juli  als  zelfstandig  kunnen  worden
beschouwd, waardoor de ouderdieren weer bejaagbaar zijn. Tot
deze datum laat elke weidelijke jager ‘der Finger gerade’
zolang hij niet absoluut zeker is dat een vos geen jongen te
verzorgen heeft. En dit is niet altijd duidelijk waarneembaar,
reden om op zeker te gaan en sowieso Reintje & Co enkele
maanden Jagdruhe te gunnen.

Genoemde  datum  van  15  juli  is
weliswaar  een  vuistregel  maar
vormt geen garantie. De ranstijd
loopt van december tot maart. Na
een  draagtijd  van  ruim  50  dagen
komen  de  jongen  ter  wereld.
Volgens biologen is de jonge vos
eerst  na  drie  maanden  in  staat
zich zelf van voedsel te voorzien.
Bij  een  worp  van  30  april  zou
genoemde  steekdatum  dus  niet
opgaan. Wij houden om deze reden
zekerheidshalve  15  augustus  aan.
De rest van het jaar bejagen we vos & Co intensief; met name
in de ranstijd laat reintje zich goed bejagen.

Zoals hiervoor al aangegeven is ook de rekel nauw betrokken

https://www.nojg.nl/wp-content/uploads/Faunafoto/bijna-volwassen-vos.jpg


bij  de  verzorging  van  de  welpen.  Hij  assisteert  het  door
draagtijd en worp verzwakte moertje en sleept voedsel aan voor
de jongen.Het moertje blijft, zeker in het begin in de bouw om
de jongen warmte te bieden en haar kroost te beschermen tegen
rivaliserende soortgenoten en andere vijanden. Het is dus een
misvatting  dat  de  rekel  geen  wettelijke  bescherming  zou
genieten.
Vanzelfsprekend is er niks op tegen tijdens de aanzit bij de
bouw eerst de jongen weg te nemen. Als men 100% zeker is dat
alle jongen dood zijn, kan men uiteraard zonder problemen moer
en /of rekel wegnemen.*

Let op: Misachting van de ‘Elterntierschütz’ ex §22 BjG is
geen overtreding, maar levert overeenkomstig § 38 lid 1 en 2
BjG  een  zgn  Straftatbestand  (misdrijf)  op.  Naast
gevangenisstraf en een fikse geldboete kost het je op grond
van § 17 lid 2 BjG ook nog eens je Jagdschein!
* Dit gaat vanzelfsprekend niet in enkele deelstaten waar de
vos schoontijd geniet.

Johan Offringa

Duitsland-consulent NOJG

Aantal  AVP-gevallen  loopt
iets terug in Duitsland
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Bron:
BoerenBisness
Duitse  jagers  schoten  in  het  jachtseizoen  2020/2021  bijna
690.000 wilde zwijnen af. Hoewel er dat bijna 200.000 minder
waren dan een jaar eerder, is dat het op twee na hoogste
aantal in één seizoen.  

De Duitse Jagersbond (DJV) wijst er op dat het uitdunnen van
het bestand wilde zwijnen een belangrijk instrument is om de
verspreiding van Afrikaanse varkenspest (AVP) te vertragen en
roept de politiek op tot meer inzet om het aantal te verhogen.

Dit zou kunnen door de bureaucratie rondom de zwijnenjacht te
verminderen en de kosten van bijvoorbeeld trichine onderzoek,
dat standaard moet worden uitgevoerd bij afgeschoten dieren,
door de overheid te laten vergoeden. Ook het opleiden van
honden  die  ingezet  kunnen  worden  bij  de  zoektocht  naar
kadavers  van  dieren  zou  beter  financieel  kunnen  worden
ondersteund. 

Aantal AVP-gevallen loopt iets terug
Het aantal zwijnen dat positief wordt getest op het AVP-virus
is de afgelopen maanden wat teruggelopen. In november werden
nog een recordaantal van 319 besmette zwijnen in Duitsland
aangetroffen,  in  de  maanden  december  en  januari
respectievelijk 262 en 178. Toch is er niet al te veel reden
voor  optimisme:  op  meerdere  plekken  werden  de
restrictiegebieden de afgelopen maanden uitgebreid omdat er
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besmette dieren buiten de bestaande afgezette zones werden
gevonden.
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